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ZAPISNIK 

 
12. redne  seje sveta KS Vanganel, ki je bila v četrtek, 24.10.2024 ob 19. uri v sejni sobi 
krajevne skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Vili Krmac, Karmen Zorko, Rosana Bucaj , Boris Mahne, Maja Šebalj, 
Iztok De Faveri  
 
Odsoten: Damjan Babič 
 
Predsednik pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost, od 7 članov prisotnih 6 ter predlaga 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 11. redne seje sveta KS z dne 3.9.2024; 
2.Obravnava in sprejem investicij NRP in finančni plan KS 2025; 
4. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

AD 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE SVETA KS VANGANEL 

 
Predsednik poroča: člani sveta  so po pošti prejeli zapisnika 11. seje sveta KS Vanganel, z dne 
13.9.2024. Člani sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so soglasno s 6 glasovi ZS nihče proti 
sprejeli 
SKLEP štev. 59-12: 
Potrdi se zapisnik 11. redne seje sveta KS Vanganel.  
 
 

AD 2 
OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOG INVESTICIJ VKLJUČENIH V NRP 

 
2.1. 
Predlog investicij za vključitev v NRP za obdobje 2025-2028 so prejeli vsi člani po elektronski 
pošti. 
Predlogi: 
- Nadaljevanje obnove ceste Bonini – Prade 
- Sanacija ceste Vanganel – Hliban 
- Razširitev ovinka Gardenija – cesta Triban 
- Sanacija mostička Vanganel-Montinjan 
-Izvedba priklopa ceste za vas Vanganel iz LC Vanganel-Marezige 
- Izgradnja kanalizacije Guci (400 m ) 
- Izgradnja kanalizacije Hliban od hišne štev. 55j do 55c 
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-Izdelava projektne dokumentacije kanalizacija Bonini II. faza 
 
Predlog investicije je priloga k zapisniku. 
Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti sprejeli 
SKLEP štev. 60-12: 
Sprejme se predloge investicij za vključitev v NRP za obdobje 2025-2028 
 
2.2. 
Predlog realizacije finančnega plana za leto 2024 in finančni plan KS za leto 2025 so člani sveta 
prejeli po pošti (priloga k zapisniku) 
Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti sprejeli naslednji 
SKLEP štev. 61-12: 
Sprejme in potrdi se ocenjeno realizacijo finančnega plana KS za leto 2024 in finančni plan za 
leto 2025. 

Ad 3 
TEKOČE AKTIVNOSTI 

 
Poroča predsednik: 
 
1.Izbran je bil najugodnejši ponudnik za sanacijo poljske poti Čentur – Vanganel. Najcenejši 
ponudnik je bil Proteco d.o.o. s ponudbo v višini 3.952,80 eur. Člani sveta soglasno s 6 glasovi ZA 
nihče proti sprejmejo naslednji 
SKLEP štev. 62-12: 
Protecu, d.o.o. se izda naročilnico v vednosti 3.952,80 eur  za sanacijo ceste Čentur – Vanganel 
 
2.Po neurju septembra se je opravil ogled vseh plazov in poškodovanih ceste. Popisi poškodb in 
posamične vloge krajanov so bile posredovane na MO Koper 
3. Naredila se je intervencijska sanacija ceste proti Soriču. Sanacija je znašala 1.342,00 eur, delo 
je opravil Proteco, d.o.o., izdana je bila naročilnica. 
4. S strani MO Koper je bil opravljen ogled izliva meteornih voda na cesti v Boninih (Tomšič-
Lah).  MO KP pripravi popis sanacije, delno bi sanacijo krila KS. 
 5. DRVSI pospešeno čisti hudorunike po vanganelski dolini. 
6. Opravljajo se zemeljska dela od topola proti Vanganelu – optika 
7. Opravljen je bil razgovor z lastnikom parcel ob ovinku pri Gardeniji 
8. Predsednik pove, da  smo vse vloge, ki so jih krajani naslovili na KS  v vezi s poškodbami 
brežin in cest posredovali v nadaljno obravnavo na MO Koper - UGJDOP 
9. V izdelavi je idejni projekt za izgradnjo kanalizacije Guci. GLG mora pridobiti soglasje 
lastnikov parcel. 
 
 

Ad 4 
VLOGE KRAJANOV 

4.1. 
Krajan AP iz Boninov je posredoval vlogo s katero naproša za postavitev hitrostnih ovir na cesti 
Bonini-Potok. Vloga je bila posredovano v obravnavo na MO Kope, na Urad za gospodarske  
dejavnosti, okolje in prostor. 
 
4.2. 
Krajana GK in VM iz Boninov naprošata KS za kamion gramoza za ureditev poti JD štev. 5286 k.o. 
Bertoki. 
Člani sveta soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti sprejmejo 
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SKLEP štEV. 63-12: 
Odobri se en kamion tampona za ureditev cesti 5286 k.o. Bertoki. 
 

Ad 5 
RAZNO 

 
Poroča predsednik: 
1.Oljke okrog doma pobere krajan B.D. v zameno, da spomladi počisti oljke. 
2.Javni delavec pobeli družabni prostor- VANGO. Nabavi se material za barvanje. 
3. Vrtec Vanganel je zaprosil za uporabo dvorane 11.12. za izpeljavo zaključne prireditve in 
bazarja. Odobri se uporabo dvorane. 
4. Članica sveta Maja Š. predlaga, da bi ob zaključku leta za krajane prirediti kakšno igro-
komedijo v dvorani. Pozanima se ali bi bil kdo prost in pripravljen prit v Vanganel v tednu pred 
novim letom 
5. Svet KS načrtuje zadnjo sejo in prednovoletno srečanje v četrtek 12.12. ob 18. uri. 
 
Seja je bila zaključena ob 20. uri. 
 
Ker pod razno ni razpravljal nihče več, je predsednik sejo zaključil ob 20. uri. 
 
 
Zabeležila:     Predsednik sveta KS: 
Marica Babič     Vili Krmac 
 
 
 


